
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л  №  39 

двадцять дев’ятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 17 грудня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О. С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування «Рада-В». 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять дев’яте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 28 депутатів, депутаток. Відсутні 15. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Секретар міської ради повідомив, що 17 грудня Кропивницька міська 

територіальна громада прощається з солдатами-захисниками: Непочатовим 

Олегом Володимировичем, Ревуцьким Сергієм Петровичем, Бадехою 

Олександром Олександровичем, Мельніченком Олександром Володимировичем. 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання пам’ять 

Героїв та всіх українських захисників, захисниць, мирних співгромадян, які стали 

жертвами російсько-української війни. 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять дев’ятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  
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Вергун О. С. – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради; 

Балакірєва С. М. – керуючий справами виконавчого комітету міської ради; 

Закаблуковський В. О. – голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради; 

Стецюк В. Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л. М. – староста Новенського старостинського округу; 

Сігнатулін М. В. – кандидат економічних наук, засновник науково-

дослідницької агенції «Агенція економічних досліджень», розробник проєкту 

Стратегії – 2030. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Колюка О. С. привітав кропивницьких спортсменів і тренерів, які 

продемонстрували високі спортивні результати в 2024 році та стали 

стипендіатами міської ради. Вручив сертифікати на отримання міської 

стипендії, а також вручив посвідчення та нагрудний знак про присвоєння звання 

Заслуженого майстра спорту України з гирьового спорту Геннадію Тимофєєву, 

яке йому присвоєно відповідним наказом Міністерства молоді та спорту 

України. 

 

З нагоди Дня місцевого самоврядування секретар міської ради вручив 

нагороди депутатам Калапі С. Г, Котляру О. Б., Рубану В. В. та депутатці 

Яремчук В. С. 

 

Відповідно до вимог Регламенту міської ради Колюка О. С. надав слово 

громадянці Бондаренко Світлані Петрівні, яка записалась на виступ.  

 

Бондаренко С. П. виступила стосовно ситуації, яка склалася з квартирами  

в гуртожитку по просп. Університетському, 21. 

 

Колюка О. С. зазначив, що всю об’єктивну інформацію з приводу 

гуртожитку по просп. Університетському, 21 можна отримати у керуючого 

справами Балакірєвої С. М., юридичному управлінні і відділі обліку житла. 

Наголосив, що була проведена значна робота щодо оформлення гуртожитку  

в комунальну власність. 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку  

будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити.  
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Шановні колеги, колежанки! 

Кропивницька міська рада 29 жовтня 2024 року прийняла рішення № 2320 

«Про звернення Кропивницької міської ради восьмого скликання щодо 

підтримки Плану перемоги, представленого Президентом України Володимиром 

Зеленським» та звернулась до мерів міст-партнерів Венло та Крефельд щодо 

підтримки. 

У відповідь на наше звернення мери міст у спільній заяві висловили  

непохитну підтримку Україні та місту-партнеру Кропивницькому. У заяві 

наголошується, що боротьба України з агресією росії – це не лише суверенітет 

одного народу, а й захист фундаментальних європейських цінностей.  

Нашими партнерами надіслані листи до відповідних національних міністерств і 

парламентських комітетів у Берліні та Гаазі. Листи містять настійний заклик до 

продовження потужної військової, економічної та дипломатичної підтримки 

України. 

 

Нагадав про алгоритм дій у разі звукового сигналу «повітряна тривога». 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(двадцять дев’яте засідання), який складається з 43 загальних питань та 33 питань 

щодо регулювання земельних відносин. 

Крім того, вчора, на погоджувальній раді з керівниками депутатських 

фракцій, груп, головами постійних комісій, було запропоновано включити до 

проєкту порядку денного сьогоднішнього засідання сесії ще одне додаткове 

загальне питання – проєкт рішення за реєстраційним номером № 2406  

«Про внесення змін до видів економічної діяльності комунального підприємства 

«ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК» Кропивницької міської ради» (матеріали вам роздано 

перед початком засідання). Також за пропозицією голови постійної комісії з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності було 

запропоновано виключити з проєкту порядку денного питання «Про надання 

ПрАТ «Кіровоградобленерго» дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок в оренду по пров. Виноградному (біля 

будинку 17-а)», проєкт рішення за реєстраційним № 2367. 

Пропоную перелік додаткових питань до проєкту порядку денного дев’ятої 

сесії (двадцять дев’яте засідання) взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» –1 . 

Прийнято. 
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Колюка О. С.: 

Ставлю на голосування пропозицію включити до проєкту порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять дев’яте засідання) питання  

«Про внесення змін до видів економічної діяльності комунального підприємства 

«ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК» Кропивницької міської ради», проєкт рішення за 

реєстраційним номером № 2406. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О. С.: 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з проєкту порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять дев’яте засідання) питання  

«Про надання ПрАТ «Кіровоградобленерго» дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду по 

пров. Виноградному (біля будинку 17-а)», проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2367. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції до запропонованого переліку додаткових питань? 

Немає.  

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(двадцять дев’яте засідання) затвердити в цілому з урахуванням підтриманих 

пропозицій. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 29, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 2. 

 

Прийнято рішення № 2329 «Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання» 

(додається). 
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Колюка О. С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Пропоную додаткове питання «Про внесення змін до видів економічної 

діяльності комунального підприємства «ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК» Кропивницької 

міської ради» (проєкт рішення за реєстраційним № 2406) розглянути після 

питання за порядковим номером 42. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ «Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради».  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити.  

 

Депутатка Ткаченко О. В. оголосила усний депутатський запит щодо 

можливості передбачення у бюджеті Кропивницької міської територіальної 

громади коштів на оплату оренди концертних залів Кіровоградської обласної 

філармонії та Кіровоградського академічного обласного українського музично-

драматичного театру ім. М. Л. Кропивницького для звітних концертів чи іншої 

культурної події творчих хореографічних колективів незалежно від форми 

власності, зареєстрованих офіційно та які налічують у своєму складі більше  

60 учасників, розрахування необхідної суми коштів та розроблення механізму 

надання фінансової підтримки цим колективам.  

 

В обговоренні питання взяли участь Ковальова-Алокілі О. А., Колюка О. С., 

Ткаченко О. В. 

 

Колюка О. С.: 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати усний депутатський запит 

депутатки Ткаченко О. В. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0,  

«не голосували» – 2. 
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Прийнято рішення № 2330 «Про усний депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради О. Ткаченко» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного –  

«Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2025 рік». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2385 (доопрацьований). Доповідає 

Бочкова Л. Т., начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л. Т. у своєму виступі зазначила, що це вже третій бюджет, що 

готується під час повномасштабного вторгнення при значному ступені 

невизначеності та виникненні нових викликів як в цілому для країні, так і для 

бюджетної системи України. Інформувала, що доходи бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади на 2025 рік розраховано у сумі 3 327,9 млн грн. 

Основними бюджетоформуючими джерелами доходів бюджету у 2025 році 

залишаються: податок на доходи фізичних осіб, місцеві податки та збори, 

акцизний податок. Видаткова частина бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади розроблена відповідно до вимог статті 75 

Бюджетного кодексу України на підставі поданих головними розпорядниками 

коштів бюджетних запитів і обрахована в сумі 3 327,9 млн грн. Доповідачка 

наголосила, що при формуванні видатків бюджету збережена соціальна 

спрямованість та враховані розміри соціальних стандартів, визначені  

у статті 8 Закону України «Про Державний бюджет України на 2025 рік». 

Детально доповіла по структурі видатків у розрізі головних розпорядників 

коштів. 

Під час доповіді демонструвались презентаційні матеріали до проєкту 

бюджету Кропивницької міської територіальної громади на 2025 рік 

(розміщено на вебсайті міської ради за посиланням  

https://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Budzhet/prezent-

budzhet_2025.pdf ) 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Проєкт бюджету Кропивницької міської територіальної громади на  

2025 рік розглядався постійними комісіями, був оприлюднений, на офіційному 

сайті міської ради розміщено презентацію. 

Чи є запитання до доповідачки? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2385 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

«за» – 33, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 0. 

http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Budzhet/prezent-budzhet_2025.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Budzhet/prezent-budzhet_2025.pdf
https://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Budzhet/prezent-budzhet_2025.pdf
https://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Budzhet/prezent-budzhet_2025.pdf
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Прийнято рішення № 2331 «Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2025 рік» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

19 грудня 2023 року № 1761 «Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік». Проєкт рішення за реєстраційним № 2390 

(доопрацьований). Доповідає Бочкова Л. Т., начальник фінансового управління 

міської ради. 

 

Бочкова Л. Т. озвучила додаткові пропозиції до проєкту рішення № 2390 

(доопрацьованого), погоджені постійною комісією міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, а саме включити до проєкту рішення кошти 

двох субвенцій на виплату грошової компенсації за належні для отримання жилі 

приміщення для окремих категорій осіб на загальну суму 3 457 850,45 грн. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2390 (доопрацьований) 

за основу і в цілому з додатковими пропозиціями.  

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 29, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2332 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 «Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік» (додається). 

  

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження перспективного плану роботи Кропивницької міської ради 

на 2025 рік». Проєкт рішення за реєстраційним № 2370. Доповідає  

Масло Л. Я., начальник управління апарату Кропивницької міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2370 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2333 «Про затвердження перспективного плану 

роботи міської ради на 2025 рік» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про зняття з контролю окремих рішень Кропивницької міської ради восьмого 

скликання». Проєкт рішення за реєстраційним № 2337. Доповідає Масло Л. Я., 

начальник управління апарату Кропивницької міської ради. 

 

Масло Л. Я. проінформувала депутатів та депутаток, що надійшла 

пропозиція виключити з переліку рішень, які підлягають зняттю з контролю, 

рішення міської ради від 15 листопада 2022 року № 1368 «Про надання  

КП «Благоустрій» Кропивницької міської ради» дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Приміській  

(на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)».  

 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2337 за основу і в цілому 

зі зміною. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» –29, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2334 «Про зняття з контролю окремих рішень 

Кропивницької міської ради восьмого скликання» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Стратегії розвитку Кропивницької міської територіальної 

громади на період до 2030 року та Плану заходів на 2025–2027 роки 

з її реалізації». Проєкт рішення за реєстраційним № 2374. Співдоповідачі: 

Ломова Т. В., в. о. директора департаменту з питань економічного  

розвитку, Сігнатулін М. В., кандидат економічних наук, засновник науково-

дослідницької агенції «Агенція економічних досліджень», розробник проєкту 

«Стратегія – 2030». 
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Далі Колюка О. С. проінформував, що 27 лютого 2024 року Кропивницькою 

міською радою прийнято рішення № 1831 «Про розробку Стратегії розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на період до 2030 року», яким 

фактично було задекларовано початок процесу розроблення Стратегії – 2030 

(далі – Стратегія).  

Зазначив, що необхідність розроблення Стратегії передбачена: Законом 

України «Про засади державної регіональної політики» (із змінами); Статутом 

територіальної громади міста Кропивницького, затвердженим рішенням 

міської ради від 31 січня 2019 року № 2303, та доцільністю впровадження нового 

стратегічного документа відповідно до європейських стандартів, що 

відповідатиме Цілям сталого розвитку України до 2030 року, положенням 

Державної стратегії регіонального розвитку України на 2021–2027 роки, 

Стратегії розвитку Кіровоградської області на 2021–2027 роки.  

Повідомив, що рішенням виконавчого комітету міської ради від 09 квітня 

2024 року № 397 було утворено Керівний комітет з розроблення проєктів 

Стратегії розвитку Кропивницької міської територіальної громади на період 

до 2030 року та Плану заходів на 2025–2027 роки з її реалізації. До складу 

Керівного комітету було включено 32 особи, серед них: представники бізнесу, 

депутатського корпусу, представники органів місцевої влади, науковці, лідери 

громадської думки, представники соціальної сфери, ВПО, молодіжних 

організацій і агенції регіонального розвитку.  

Інформував, що запропонований проєкт рішення схвалений в остаточній 

редакції Керівним комітетом 13 грудня 2024 року, попередньо погоджений на 

засіданні виконкому, на засіданнях всіх депутатських комісій, отримав 

погодження Південно-східного міжобласного територіального відділення 

Антимонопольного комітету України, пройшов процедуру стратегічної 

екологічної оцінки та громадського обговорення. Акцентував, що процес 

розроблення Стратегії був публічним і максимально відкритим, а 

відповідальним за організацію роботи з розробки проєкту Стратегії було 

визначено департамент з питань економічного розвитку. 

Подякував розробникам за створення ґрунтовного документа, завдяки 

якому міська рада може перейти до довгострокового планування та на основі 

якого може розробляти і вдосконалювати галузеві програми. 

 

Колюка О. С.: 
Шановні колеги, колежанки! 

Будемо заслуховувати доповідь з цього питання чи одразу перейдемо до 

обговорення? Надійшла пропозиція перейти до обговорення. 

Чи є бажаючі виступити з цього питання? 
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Ковальова-Алокілі О. А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ «СЛУГА НАРОДУ», членкиня депутатської групи 

«Міжфракційне депутатське об’єднання «Рівні можливості»), зазначила, що 

сформульоване у проєкті Стратегії – 2030 стратегічне бачення, на її думку, 

мають більшість територіальних громад. Звернулась до розробників з 

проханням роз’яснити, які все ж таки пріоритети мають бути у громади, на 

що направити обмежений фінансовий ресурс, починаючи з 2025 року. 

Подякувала розробникам за проведену роботу. 

 

Сігнатулін М. В., кандидат економічних наук, засновник науково-

дослідницької агенції «Агенція економічних досліджень», розробник проєкту 

«Стратегія – 2030», проінформував, що згідно з результатами проведеного 

стратегічного аналізу, дослідження статистичних кількісних та якісних 

показників офіційних інформаційних джерел, соціологічного опитування 

жителів громади щодо соціально-економічного розвитку території, оцінки 

наявних конкурентних переваг, існуючих загроз та можливих ризиків відповідно 

до SWOT-аналізу, розробниками було сформульовано стратегічне бачення 

громади та визначено чотири наступні види економічної діяльності як основа 

для смарт-спеціалізації Кропивницької міської територіальної громади: харчова 

промисловість; машинобудування; транспортна галузь та складське 

господарство; туристична індустрія та розвиток галузі гостинності. 

Наголосив, що при правильному фокусуванні ресурсів: людських, технічних, 

фінансових, щодо розвитку смарт-спеціалізації Кропивницької міської 

територіальної громади конкурентні переваги до 2030 року в цих галузях 

набудуть найбільшої ваги. Висловив впевненість, що План заходів на  

2025–2027 роки з реалізації Стратегії розвитку Кропивницької міської 

територіальної громади на період до 2030 року покладе основу формування і 

розуміння того, як зміцнювати конкурентні переваги в напрямах смарт-

спеціалізації. 

 

Яремчук В. С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), членкиня 

Керівного комітету з розроблення проєктів Стратегії розвитку Кропивницької 

міської територіальної громади на період до 2030 року та Плану заходів на 

2025–2027 роки з її реалізації, подякувала розробникам за проведену роботу. 

Висловила впевненість, що напрацьовані документи будуть постійно 

аналізуватися та до них будуть вноситися необхідні корективи. 

 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2374 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 32, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 0. 

 

Прийнято рішення № 2335 «Про затвердження Стратегії розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на період до 2030 року та 

Плану заходів на 2025–2027 роки з її реалізації» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1793 «Про затвердження Програми розвитку малого і 

середнього підприємництва у Кропивницькій міській територіальній громаді на 

2024–2026 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2386. 

Доповідає – Ломова Т. В., в. о. директора департаменту з питань економічного 

розвитку. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2386 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 31, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2336 «Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1793  

«Про затвердження Програми розвитку малого і середнього 

підприємництва у Кропивницькій міській територіальній громаді на  

2024–2026 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1794 «Про затвердження Програми формування 

позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024–2026 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення  

за реєстраційним № 2387 (доопрацьований). Доповідає Ломова Т. В.,  

в. о. директора департаменту з питань економічного розвитку. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2387 (доопрацьований) 

за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 2. 

 

Прийнято рішення № 2337 «Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1794  

«Про затвердження Програми формування позитивного міжнародного та 

інвестиційного іміджу Кропивницької міської територіальної громади на 

2024–2026 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про встановлення мінімальної вартості місячної оренди 1 кв. м загальної площі 

нерухомого майна фізичних осіб». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2355. Доповідає Ломова Т. В., в. о. директора департаменту з питань 

економічного розвитку. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2355 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 2. 

 

Прийнято рішення № 2338 «Про встановлення мінімальної вартості 

місячної оренди 1 кв. м загальної площі нерухомого майна фізичних осіб» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Плану діяльності Кропивницької міської ради з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2025 рік». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2350. Доповідає Ломова Т. В., в. о. директора департаменту з питань 

економічного розвитку. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2350 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 31, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2339 «Про затвердження Плану діяльності 

Кропивницької міської ради з підготовки проєктів регуляторних актів на 

2025 рік» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

19 грудня 2023 року № 1771 «Про затвердження Міської програми профілактики 

та протидії злочинності «Безпечне місто» на 2024–2026 роки» (зі змінами)». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2338 (доопрацьований).  

Доповідає Шишко О.М., начальник управління з питань запобігання та 

виявлення корупції. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2338 (доопрацьований) 

за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 31, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2340 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1771 «Про 

затвердження Міської програми профілактики та протидії злочинності 

«Безпечне місто» на 2024–2026 роки»  (зі змінами)» (додається). 

Інформація в розміщених на офіційному сайті міської ради проєкті рішення 

№ 2338 (доопрацьованому) та рішенні № 2340 частково закрита. 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

15 грудня 2022 року № 1421 «Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв’язку з військовою агресією 

російської федерації проти України та членів їх сімей на 2023–2025 роки»  

(зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2380. Доповідає Вовк Ю. М., 

директор департаменту соціальної політики. 
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Вовк Ю. М. озвучила додаткові пропозиції до проєкту рішення № 2380 щодо 

залучення субвенції з державного бюджету на виплату грошової компенсації за 

належні для отримання жилі приміщення для окремих категорій осіб на 

загальну суму 3 457 850,45 грн. 
 

Колюка О. С.: 
Чи є запитання до доповідачки, пропозиції? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2380 за основу і в цілому 

з урахуванням додаткових пропозицій. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 31, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2341 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421 «Про 

затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, ООС, 

бойових дій у зв’язку з військовою агресією російської федерації проти 

України та членів їх сімей на 2023–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 
 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

15 грудня  2022 року № 1420 «Про затвердження Програми соціального захисту 

та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023–2025 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2392. Доповідає Вовк Ю. М., директор департаменту 

соціальної політики. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2392 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 2. 
 

Прийнято рішення № 2342 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

«Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки 

окремих категорій населення Кропивницької міської територіальної 

громади на 2023–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

02 лютого 2021 року № 92 «Про затвердження Програми розвитку галузі 

охорони здоров’я на 2021–2025 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2395 (доопрацьований). Доповідає Макарук О. О., начальник 

управління охорони здоров’я.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2395 (доопрацьований) 

за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 31, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2343 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  

«Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я на  

2021–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про безоплатну передачу комплексу будівель релігійній організації 

«Управління Кропивницької єпархії Православної Церкви України». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2336 (доопрацьований). Доповідає  

Паламаренко А. С., начальник управління комунальної власності. 

 

Паламаренко А. С. оголосила доповнення, які необхідно внести до проєкту 

рішення, а саме: 

преамбулу доповнити словами і цифрами «статтями 717-720 Цивільного 

кодексу України»;  

в пункті 1 після слів «передати безоплатно» доповнити словами «за 

договором дарування»; 

доповнити пунктом 3 такого змісту: «3. Заступнику міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради Мосіну Олександру Володимировичу 

підписати договір дарування згідно з пунктом 1 цього рішення.» 

 

Колюка О. С. проінформував, що зміни полягають в тому, що безоплатна 

передача комплексу будівель релігійній організації «Управління Кропивницької 

єпархії Православної Церкви України» відбувається за договором дарування. 

Пояснив, що така технічна правка надасть можливість зареєструвати право 
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власності за новим власником – Кропивницькою єпархією Православної Церкви 

України. 

 

Колюка О. С.:  

Чи є запитання до доповідачки, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2336 (доопрацьований) 

за основу і в цілому з доповненнями. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 30, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2344 «Про безоплатну передачу комплексу 

будівель релігійній організації «Управління Кропивницької єпархії 

Православної Церкви України» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

09 лютого 2023 року № 1465 «Про затвердження Програми управління 

комунальним майном на 2023–2025 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2333. Доповідає Паламаренко А. С., начальник управління 

комунальної власності. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2333 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2345 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 09 лютого 2023 року № 1465  

«Про затвердження Програми управління комунальним майном на  

2023–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про продаж 4/25 часток житлового будинку по вул. Кропивницького, 74». 
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Проєкт рішення за реєстраційним № 2335. Доповідає Паламаренко А. С., 

начальник управління комунальної власності. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції?  

 

Паламаренко А. С. відповіла на запитання депутатки Ковальової-

Алокілі О. А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, 

членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”) щодо прав співвласників житлового будинку при продажу 

будинку. 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2335 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2346 «Про продаж 4/25 часток житлового будинку 

по вул. Кропивницького, 74» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення доповнення до рішення Кропивницької міської ради  

від 27 лютого 2024 року № 1838 «Про затвердження переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, які 

підлягають приватизації протягом 2024–2025 років» (зі змінами)». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2334. Доповідає Паламаренко А. С., начальник 

управління комунальної власності. 

Паламаренко А. С. відповіла на запитання депутатки Ковальової-

Алокілі О. А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, 

членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”) щодо продажу інвестиційно непривабливих об’єктів через 

аукціон. 

 

Колюка О. С.: 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції?  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2334 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2347 «Про внесення доповнення до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 лютого 2024 року № 1838  

«Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади, які підлягають 

приватизації протягом 2024–2025 років» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 28 вересня 2023 року № 1697 «Про затвердження Порядку виявлення 

безхазяйного майна та відумерлої спадщини на території Кропивницької міської 

територіальної громади». Проєкт рішення за реєстраційним № 2394. Доповідає  

Паламаренко А. С., начальник управління комунальної власності. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2394 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2348 «Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 28 вересня 2023 року № 1697  

«Про затвердження Порядку виявлення безхазяйного майна та відумерлої 

спадщини на території Кропивницької міської територіальної громади» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації 

їх наслідків на 2025–2027 роки». Проєкт рішення за реєстраційним № 2349. 

Доповідає Коваленко С. М., начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій 

та цивільного захисту населення. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2349 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2349 «Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2025–2027 роки» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 

2021 року № 944 «Про затвердження Програми територіальної оборони та 

підтримання постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022–2024 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2354. 

Доповідає Житник В. П., начальник управління транспорту та зв’язку. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2354 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2350 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

«Про затвердження Програми територіальної оборони та  

підтримання постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького на 

2022–2024 роки» (зі змінами)» (додається). 

Відповідно до листів Управління СБУ в Кіровоградській області проєкт 

рішення № 2354 та рішення № 2350 не підлягають оприлюдненню на сайті 

міської ради та в інший спосіб. 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

16 грудня 2021 року № 1062 «Про затвердження Програми розвитку міського 

пасажирського транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021–2024 роки  

(в новій редакції)» (зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2376. 

Доповідає Житник В. П., начальник управління транспорту та зв’язку. 
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Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2376 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2351 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1062  

«Про затвердження Програми розвитку міського пасажирського 

транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021–2024 роки (в новій 

редакції)» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого  

2022 року № 1096 «Про затвердження Програми капітального будівництва, 

реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і 

соціально-культурного призначення міста Кропивницького на 2022–2024 роки» 

(зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2393. Доповідає  

Білокінь С. В., начальник управління капітального будівництва. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2393 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2352 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

«Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022–2024 роки»  

(зі змінами) (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня  
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2022 року № 1427 «Про затвердження Міської програми соціально-правового 

захисту дітей, профілактики правопорушень у дитячому середовищі та 

популяризації сімейних форм виховання на 2023–2025 роки» (зі змінами)». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2383. Доповідає Тимоховська Т. М., 

начальник управління з питань захисту прав дітей. 

 

Тимоховська Т. М. доповіла, що з метою приведення у відповідність до 

кошторисних призначень, передбачених департаментом соціальної політики на 

виконання заходу, визначеного програмою, а саме «Нарахування і виплата 

поворотної фінансової допомоги патронатному вихователю для своєчасного 

забезпечення догляду, виховання та реабілітації дитини, влаштованої до сім’ї 

патронатного вихователя, до моменту отримання державної соціальної 

допомоги», пропонується внести зміни до проєкту рішення: 

у пункті 2 додатка 2 у графі «Фінансове забезпечення» суму на 2024 рік  

у розмірі 41,1 тис. грн замінити на суму 43,2 тис. грн.; на 2025 рік суму в розмірі 

44,0 тис. грн замінити на суму 28,8 тис. грн; 

відповідно в пункті 8 розділу I «Паспорт програми» та розділі VII 

«Фінансове забезпечення Програми» cуму, передбачену на 2024 рік, у розмірі 

257,7 тис. грн замінити на суму 259,8 тис. грн та суму, передбачену на 2025 рік, 

у розмірі 387,0 тис. грн замінити на суму 371,8 тис. грн. 

 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2383 за основу і в цілому 

зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2353 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1427  

«Про затвердження Міської програми соціально-правового захисту дітей, 

профілактики правопорушень у дитячому середовищі та популяризації 

сімейних форм виховання на 2023–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про  внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

25 листопада 2021 року № 939 «Про затвердження Програми забезпечення 

житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх 

числа на 2022–2024 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним 
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№ 2391. Доповідає Тимоховська Т. М., начальник управління з питань захисту 

прав дітей. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2391 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 25, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 6. 

 

Прийнято рішення № 2354 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 939  

«Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2022–2024 роки» 

(зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про звільнення від сплати державного мита». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2382. Доповідає Тимоховська Т. М., начальник управління з питань захисту 

прав дітей. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2382 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2355 «Про звільнення від сплати державного 

мита» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1431 «Про затвердження галузевої Програми 

сприяння розвитку громадянського суспільства «Діалог» на 2023–2025 роки»  

(зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2384. Доповідає 

Горбенко О. А., начальник відділу комунікацій з громадськістю. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2384 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2356 «Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1431 

«Про затвердження галузевої Програми сприяння розвитку громадянського 

суспільства «Діалог» на 2023–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України «Про 

адміністративні послуги» на 2025–2027 роки». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2329. Доповідає Нікітенко О. В., директор департаменту надання 

адміністративних послуг. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2329 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2357 «Про затвердження Програми реалізації 

вимог Закону України «Про адміністративні послуги» на 2025–2027 роки» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Програми фінансового забезпечення нагородження 

відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету на  

2025–2027 роки». Проєкт рішення за реєстраційним № 2351. Доповідає 

Магер Н. І., начальник управління персоналу. 

 

Магер Н. І. озвучила зміни до проєкту рішення, запропоновані постійною 

комісією міської ради з питань бюджету та податкової політики, а саме  

пункт 1 розділу V «Обґрунтування шляхів розв’язання проблеми та оцінки 
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гендерного впливу заходів» Програми фінансового забезпечення нагородження 

відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету на  

2025–2027 роки викласти в наступній редакції: «Завдання і заходи, передбачені 

Програмою: 1) забезпечать рівні права чоловіків і жінок на нагородження 

відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету;». 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2351 за основу і в цілому 

зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2358 «Про затвердження Програми фінансового 

забезпечення нагородження відзнаками Кропивницької міської ради та 

виконавчого комітету на 2025–2027 роки» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення доповнення до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 березня 2021 року № 168 «Про обсяги і межі повноважень, які 

визначаються Кропивницькою міською радою Подільській та Фортечній 

районним у місті Кропивницькому радам восьмого скликання та їх виконавчим 

органам» (зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2379. Доповідає 

Стецюк В. Н., голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2379 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 26, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 6. 

 

Прийнято рішення № 2359 «Про внесення доповнення до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 березня 2021 року № 168 «Про обсяги і 

межі повноважень, які визначаються Кропивницькою міською радою 

Подільській та Фортечній районним у місті Кропивницькому радам 

восьмого скликання та їх виконавчим органам» (зі змінами)» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого  

2021 року № 87 «Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і 

спорту в місті Кропивницькому на 2021–2024 роки» (зі змінами)». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2398. Доповідає Гурський В. В., начальник 

управління молоді та спорту. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2398 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2360 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 87  

«Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті 

Кропивницькому на 2021–2024 роки» (зі змінами)» (додається). 

Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого  

2022 року № 1097 «Про затвердження Програми цифрового розвитку на  

2022–2024 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за реєстраційним № 2363. 

Доповідає Бабаєва О. В., начальник управління інформаційних технологій. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2363 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2361 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

«Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022–2024 роки»  

(зі змінами)» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2025–2027 роки». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2381 (доопрацьований). Доповідає Бабаєва О. В., 

начальник управління інформаційних технологій. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2381 (доопрацьований)  

за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2362 «Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2025–2027 роки» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про організацію харчування учнів та вихованців в закладах освіти на 2025 рік». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2401. Доповідає Костенко Л. Д., начальник 

управління освіти. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2401 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2363 «Про організацію харчування учнів та 

вихованців в закладах освіти на 2025 рік» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 26 травня  

2023 року № 1622 «Про закріплення майна закладів освіти». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2308. Доповідає Костенко Л. Д., начальник управління освіти. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2308 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2364 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 26 травня 2023 року № 1622  

«Про закріплення майна закладів освіти» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про перейменування закладів освіти». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2324. Доповідає Костенко Л. Д., начальник управління освіти. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2324 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2365 «Про перейменування закладів освіти» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про перейменування закладів освіти». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2347. Доповідає Костенко Л. Д., начальник управління освіти. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2347 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2366 «Про перейменування закладів освіти» 

(додається). 
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Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про встановлення доплати». Проєкт рішення за реєстраційним № 2399. 

Доповідає Костенко Л. Д., начальник управління освіти. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2399 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 26, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2367 «Про встановлення доплати» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Програми здійснення представницьких та інших 

організаційних заходів, пов’язаних із діяльністю Кропивницької міської ради, на 

2025–2027 роки». Проєкт рішення за реєстраційним № 2331. Доповідає 

Брюм О. М., начальник управління діловодства та організаційної роботи. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2331 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 25, 

«проти» – 0, 

«утримались» –0, 

«не голосували» – 6. 

 

Прийнято рішення № 2368 «Про затвердження Програми здійснення 

представницьких та інших організаційних заходів, пов’язаних із діяльністю 

Кропивницької міської ради, на 2025–2027 роки» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 «Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021–2025 роки» (зі змінами)». Проєкт рішення за 
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реєстраційним № 2404. Доповідає Кухаренко В. І., начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2404 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 26, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» –5. 

 

Прийнято рішення № 2369 «Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

«Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021–2025 роки» (зі змінами)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання згоди на безоплатне приймання до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади квартири № 78 житлового 

будинку по вул. Василя Нікітіна, 15, корп. 1 у місті Кропивницькому». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2348. Доповідає Кухаренко В. І., начальник 

Головного управління житлово-комунального господарства. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2348 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 25, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 6. 

 

Прийнято рішення № 2370 «Про надання згоди на безоплатне 

приймання до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади квартири № 78 житлового будинку по  

вул. Василя Нікітіна, 15, корп. 1 у місті Кропивницькому» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про припинення шляхом ліквідації КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«КІРОВОГРАДВОДОКАНАЛ». Проєкт рішення за реєстраційним № 2400. 



30 
 

 

Доповідає Кухаренко В. І., начальник Головного управління житлово-

комунального господарства. 

 

Депутатка Ковальова-Алокілі О. А. (голова фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”) запропонувала надсилати депутатам і 

депутаткам інформацію про проведення засідань ліквідаційної комісії для того, 

щоб вони мали змогу бути присутніми на засіданнях з правом дорадчого голосу. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2400 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» –5. 

 

Прийнято рішення № 2371 «Про припинення шляхом ліквідації 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «КІРОВОГРАДВОДОКАНАЛ» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про внесення змін до видів економічної діяльності комунального підприємства 

«ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК» Кропивницької міської ради». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2406. Доповідає Кухаренко В. І., начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2406 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2372 «Про внесення змін до видів економічної 

діяльності комунального підприємства «ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК» 

Кропивницької міської ради» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження детального плану». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2346. Доповідає Лунгол Р. С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

 

Лунгол Р. С., відповідаючи на запитання депутатки Ковальової-

Алокілі О. А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”), проінформував, що розроблення Комплексного плану 

просторового розвитку території громади не передбачається, так як після 

встановлення меж міста в територіальній громаді буде один населений пункт. 

Підкреслив, що у випадку, якщо площа територіальної громади збігається з 

площею населеного пункту, розроблюється генеральний план.  

 

Колюка О. С. уточнив, що Верховна Рада України в процесі затвердження 

меж міста, наступним етапом буде коригування Генерального плану міста. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2346 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2373 «Про затвердження детального плану» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Ми розглянули всі загальні питання. Відповідно до Регламенту міської ради 

оголошується перерва на 20 хвилин. 

 

Після перерви о 13.24 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин. 

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та земельних 

ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності.  

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22.  
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Доповідач – Лунгол Р. С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення щодо 

проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує 

рекомендації профільної постійної комісії міської ради.  

 

Розглядаємо питання порядку денного «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам». Проєкт рішення за реєстраційним № 2147.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2147 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 21, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 8. 

Не прийнято. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція повернутися до голосування за проєкт рішення  

№ 2147. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

Прийнято. 

 

Колюка О. С.: 
Ставлю на повторне голосування прийняти проєкт рішення № 2147 за 

основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2374 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2195.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2195 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2375 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2310.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2310 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2376 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2321.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2321 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2377 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2322.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2322 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2378 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2339.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2339 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2379 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2340.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2340 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2380 «Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання Слюсаруку О. М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по пров. Училищному, 4 (гараж № 9)». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1004 (доопрацьований).  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1004 (доопрацьований) 

за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2381 «Про надання Слюсаруку О. М. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

пров. Училищному, 4 (гараж № 9)» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання КЗ «ЛІЦЕЙ «МАКСИМУМ» КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ 

РАДИ» дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки по вул. Великій Перспективній, 39/63». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2196.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2196 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2382 «Про надання КЗ «ЛІЦЕЙ «МАКСИМУМ» 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Великій 

Перспективній, 39/63» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання ОКВП «Дніпро-Кіровоград» дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Ялтинській, 1 шляхом 

зміни цільового призначення». Проєкт рішення за реєстраційним № 2330.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2330 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 25, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 

 

Прийнято рішення № 2383 «Про надання ОКВП «Дніпро-Кіровоград» 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул. Ялтинській, 1 шляхом зміни цільового призначення» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного «Про 

передачу КЗ «ЛІЦЕЙ «МАКСИМУМ» КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» у 

постійне користування земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 90-а». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2197.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2197 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 26, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2384 «Про передачу КЗ «ЛІЦЕЙ «МАКСИМУМ» 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» у постійне користування земельної 

ділянки по вул. Віктора Чміленка, 90-а» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Лінія 6-а, буд. 30». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2239.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2239 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» –27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2385 «Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки по 

вул. Лінія 6-а, буд. 30» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу КНП «ПОЛІКЛІНІЧНЕ ОБ’ЄДНАННЯ» КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ» у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Металургів, 25-а, с-ще Нове». Проєкт рішення за реєстраційним № 2319.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2319 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 
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Прийнято рішення № 2386 «Про передачу КНП «ПОЛІКЛІНІЧНЕ 

ОБ’ЄДНАННЯ» КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Металургів, 25-а, с-ще Нове» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу КП «Благоустрій» Кропивницької міської ради» у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Металургів (сквер біля Обеліска Слави 

поруч з житловим будинком № 5), с-ще Нове». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2320.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2320 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2387 «Про передачу КП «Благоустрій» 

Кропивницької міської ради» у постійне користування земельної  

ділянки по вул. Металургів (сквер біля Обеліска Слави поруч з житловим  

будинком № 5), с-ще Нове» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Віктора Френчка, 5-а». Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2366.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2366 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2388 «Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки  

по вул. Віктора Френчка, 5-а» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження ТОВ «ФМ-АЛЬЯНС» технічної документації із землеустрою 

щодо інвентаризації земель на розі вулиць Незалежності та Юрія Коваленка». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2315.  

 

Лунгол Р. С. на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) пояснив, що 

проєктом рішення затверджується зміна конфігурації земельної ділянки. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2315 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2389 «Про затвердження ТОВ «ФМ-АЛЬЯНС» 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель на розі 

вулиць Незалежності та Юрія Коваленка» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження ТОВ «ФК 2020» та ТДВ «М’ясокомбінат «Ятрань» технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2345.  

 

Лунгол Р. С. на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) щодо 

правомірності розміщення об’єкту торгівлі на земельній ділянці, цільове 

призначення якої – для будівництва та обслуговування об’єктів туристичної 

інфраструктури та закладів громадського харчування, пояснив, що проєкт 

рішення відповідає чинному законодавству. 

 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2345 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

«за» – 25, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 2, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2390 «Про затвердження ТОВ «ФК 2020» та  

ТДВ «М’ясокомбінат «Ятрань» технічної документації із землеустрою щодо 

поділу та об’єднання земельних ділянок» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки по вул. Шатила, 16». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2165.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2165 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2391 «Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по 

вул. Шатила, 16» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки по вул. Шевченка, 36». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2278.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2278 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 



41 
 

 

Прийнято рішення № 2392 «Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по 

вул. Шевченка, 36» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання Комунальному закладу «Кіровоградський художньо-

меморіальний музей О. О. Осмьоркіна» дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Архітектора Паученка, 89». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2358.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2358 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2393 «Про надання Комунальному закладу 

«Кіровоградський художньо-меморіальний музей О. О. Осмьоркіна» 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Архітектора 

Паученка, 89» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання Комунальному закладу «Музей мистецтв Кіровоградської 

обласної ради» дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Великій 

Перспективній, 60». Проєкт рішення за реєстраційним № 2359.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2359 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 
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Прийнято рішення № 2394 «Про надання Комунальному закладу 

«Музей мистецтв Кіровоградської обласної ради» дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Великій Перспективній, 60» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження «Парафії Різдва св. Івана Хрестителя УГКЦ 

м. Кропивницького» проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Дружби, 2-б, с-ще Нове». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2312.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2312 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2395 «Про затвердження «Парафії Різдва  

св. Івана Хрестителя УГКЦ м. Кропивницького» проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Дружби, 2-б, с-ще Нове» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання Бєліченку О. О. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Промисловій, 10/8». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2223.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2223 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 
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Прийнято рішення № 2396 «Про надання Бєліченку О. О. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду шляхом зміни цільового призначення по вул. Промисловій, 10/8» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання Джемизі І. В. дозволу на виготовлення технічної документації  

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки  

в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

просп. Університетському, 2-б». Проєкт рішення за реєстраційним № 2343.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2343 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2397 «Про надання Джемизі І. В. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по просп. Університетському, 2-б» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Зайцеву А. М. технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення    (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по 

вул. Преображенській, 18-а та передачу  її в оренду». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2314.  

 

Лунгол Р. С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”) щодо співвідношення площі оренди та загальної площі об’єкта 

нерухомого майна. 

 

Депутатка Яремчук В. С. (фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності, надала коментар 
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з питання та запропонувала розглянути його останнім, після розгляду всіх 

земельних питань. 

 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція від депутатки Яремчук В. С. розглянути проєкт 

рішення № 2314 останнім після розгляду всіх земельних питань. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

Прийнято. 

 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про затвердження Зайцеву А.М. технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення     (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по 

вул. Преображенській, 16-х та передачу її в оренду». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2313.  

 

Лунгол Р. С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”) щодо розташування земельної ділянки. 

 

Лунгол Р. С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2313 за основу і в цілому 

з пропозицією постійної комісії міської ради з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 
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Прийнято рішення № 2398 «Про затвердження Зайцеву А. М. технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Преображенській, 16-х та 

передачу її в оренду» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про передачу ТзОВ «Вікторія-Феліз» в оренду земельної ділянки по  

просп. Промисловому, 11-б». Проєкт рішення за реєстраційним № 2325.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2325 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2399 «Про передачу ТзОВ «Вікторія-Феліз»  

в оренду земельної ділянки по просп. Промисловому, 11-б» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про припинення Згривцю Р. Ф. права користування земельною ділянкою по 

вул. Великій Перспективній, 3/5». Проєкт рішення за реєстраційним № 2388. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? 

 

Лунгол Р. С. відповів на запитання депутата Бєжана М. М. (фракція 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ «СЛУГА НАРОДУ») щодо заяви орендаря земельної 

ділянки. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2388 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 
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Прийнято рішення № 2400 «Про припинення Згривцю Р. Ф. права 

користування земельною ділянкою по вул. Великій Перспективній, 3/5» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання ТОВ «ВЕЙСТ СЕРВІС» згоди на передачу в суборенду земельної 

ділянки на території міста Кропивницького». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2378. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? 

 

Лунгол Р. С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”) по суті проєкту рішення. 
 

Колюка О. С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2378 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2401 «Про надання ТОВ «ВЕЙСТ СЕРВІС» згоди 

на передачу в суборенду земельної ділянки на території міста 

Кропивницького» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про продаж Комаровій Н. С. земельної ділянки  несільськогосподарського 

призначення по вул. Лінія 5-а, буд. 28». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2328.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2328 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 26, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 5. 
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Прийнято рішення № 2402 «Про продаж Комаровій Н. С. земельної 

ділянки  несільськогосподарського призначення по вул. Лінія 5-а, буд. 28» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про продаж Башмаченкову Ю. А. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Євгена Тельнова, 4-а». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2327.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2327 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 28, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 3. 

 

Прийнято рішення № 2403 «Про продаж Башмаченкову Ю. А. 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Євгена 

Тельнова, 4-а» (додається). 

 

Колюка О. С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про продаж ПП «ДІП-ТРАНС» земельної ділянки  несільськогосподарського 

призначення по  вул. Любомира Гузара, 70». Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2326.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2326 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 27, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2404 «Про продаж ПП «ДІП-ТРАНС» земельної 

ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Любомира  

Гузара, 70» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Повертаємось до розгляду питання порядку денного «Про затвердження 

Зайцеву А. М. технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по 

вул. Преображенській, 18-а та передачу її в оренду». Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2314.  

 

Лунгол Р. С. проінформував, що відповідно до наданих документів 

зазначена в проєкті рішення земельна ділянка знаходиться повністю під майном. 

У зв’язку з неможливістю фізично збільшити земельну ділянку необхідно 

затверджувати технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) в запропонованій 

конфігурації. Зазначив, що це не є порушенням. 

 

Лунгол Р. С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Депутатка Яремчук В. С. (фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності, зазначила, що всі 

ділянки, які надаються в оренду в межах Центрального ринку, надаються 

строком на 5 років. 

 

Колюка О. С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2314 за основу і в цілому 

з пропозицією постійної комісії міської ради з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 26, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 4. 

 

Прийнято рішення № 2405 «Про затвердження Зайцеву А. М. технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Преображенській, 18-а та 

передачу  її в оренду» (додається). 
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Колюка О. С.: 

Шановні колеги, колежанки! Основні питання порядку денного розглянуті. 

Чи є бажаючі виступити з питання «Різне»?  

 

Лунгол Р. С., директор департаменту містобудування та земельних 

ресурсів – головний архітектор міста, відповідаючи на запитання депутата 

Рубана В. В. (фракція Політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ») 

щодо робіт по благоустрою лісопарку «Сосновий» та перепон, які виникають 

під час їх виконання, повідомив що це перший об’єкт у рамках Програми 

створення і використання зелених насаджень на території Кропивницької 

міської територіальної громади на 2024–2027 роки (далі – Програма). Роботи 

почались більше місяця тому: проводиться розчистка першої ділянки (роботи 

виконані на 35–40 %), видалено біля 150 сухостійних та повалених дерев.  

В перспективі розчистка ділянки, яка розташована вздовж вулиці 

Холодноярської. Крім того, директор департаменту зазначив, що в планах – 

внесення змін до Програми та передача трьох земельних ділянок на баланс 

комунального підприємства (ділянки знаходяться в комунальній власності, але 

ще не передані у постійне користування комунальному підприємству). Ці заходи 

необхідні для того, щоб об’єкт був зроблений в комплексі. Інформував також, 

що перепоною під час проведення робіт було звернення екоактивістів до 

Державної екологічної інспекції Придніпровського округу (Дніпропетровська та 

Кіровоградська області) стосовно видалення, на їх думку, здорових дерев. У 

результаті позапланової перевірки було доведено, що все відповідає дозволу, всі 

здорові дерева збережені. Крім того, Лунгол Р. С. проінформував депутатів та 

депутаток, що планується видалення листяних дерев, які виснажують ґрунт, 

для збереження соснового масиву. 

 

Колюка О. С.: 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять дев’ятому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять дев’яте засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

У разі надходження субвенції з державного бюджету до кінця року, нам 

необхідно буде зібратися на чергове пленарне засідання для того, щоб її 

розподілити. 

Про дату та час проведення засідання вам буде повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради Олег КОЛЮКА 

 

 
 


	Шановні депутати, депутатки!
	На двадцять дев’яте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та зареєструвалося 28 депутатів, депутаток. Відсутні 15. Кворум, необхідний для проведення засідання сесії, є.
	Розпочинаємо роботу.
	Секретар міської ради повідомив, що 17 грудня Кропивницька міська територіальна громада прощається з солдатами-захисниками: Непочатовим Олегом Володимировичем, Ревуцьким Сергієм Петровичем, Бадехою Олександром Олександровичем, Мельніченком Олександром...
	Шановні депутати, депутатки! (1)
	Переходимо до розгляду питань порядку денного.
	Перше питання ‒ «Про депутатські запити депутатів/депутаток міської ради».
	Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити.
	Депутатка Ткаченко О. В. оголосила усний депутатський запит щодо можливості передбачення у бюджеті Кропивницької міської територіальної громади коштів на оплату оренди концертних залів Кіровоградської обласної філармонії та Кіровоградського академічно...
	Ставлю на голосування пропозицію підтримати усний депутатський запит депутатки Ткаченко О. В. Прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2330 «Про усний депутатський запит депутатки Кропивницької міської ради О. Ткаченко» (додається).
	Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного –  «Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2025 рік». Проєкт рішення за реєстраційним № 2385 (доопрацьований). Доповідає Бочкова Л. Т., начальник фінансового управління місь...
	Під час доповіді демонструвались презентаційні матеріали до проєкту бюджету Кропивницької міської територіальної громади на 2025 рік (розміщено на вебсайті міської ради за посиланням  https://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Budz...
	Шановні депутати, депутатки! (2)
	Проєкт бюджету Кропивницької міської територіальної громади на  2025 рік розглядався постійними комісіями, був оприлюднений, на офіційному сайті міської ради розміщено презентацію.
	Чи є запитання до доповідачки? Немає.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2385 (доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2331 «Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2025 рік» (додається).
	Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 «Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік». Проєкт рішення за реєстраційним №...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2390 (доопрацьований) за основу і в цілому з додатковими пропозиціями.
	Прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2332 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 «Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2370 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2333 «Про затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2025 рік» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2337 за основу і в цілому зі зміною. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2334 «Про зняття з контролю окремих рішень Кропивницької міської ради восьмого скликання» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2374 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2335 «Про затвердження Стратегії розвитку Кропивницької міської територіальної громади на період до 2030 року та Плану заходів на 2025–2027 роки з її реалізації» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2386 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2336 «Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1793  «Про затвердження Програми розвитку малого і середнього підприємництва у Кропивницькій міській територіальній громаді на  202...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2387 (доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2337 «Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1794  «Про затвердження Програми формування позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу Кропивницької міської територіальної ...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2355 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2338 «Про встановлення мінімальної вартості місячної оренди 1 кв. м загальної площі нерухомого майна фізичних осіб» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2350 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2339 «Про затвердження Плану діяльності Кропивницької міської ради з підготовки проєктів регуляторних актів на 2025 рік» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2338 (доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Інформація в розміщених на офіційному сайті міської ради проєкті рішення № 2338 (доопрацьованому) та рішенні № 2340 частково закрита.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2380 за основу і в цілому з урахуванням додаткових пропозицій. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2341 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421 «Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв’язку з військовою агресією російської федерації проти...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2392 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2342 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  «Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської територіальної гр...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2395 (доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2343 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  «Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я на  2021–2025 роки» (зі змінами)» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2336 (доопрацьований) за основу і в цілому з доповненнями. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2344 «Про безоплатну передачу комплексу будівель релігійній організації «Управління Кропивницької єпархії Православної Церкви України» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2333 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2345 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 09 лютого 2023 року № 1465  «Про затвердження Програми управління комунальним майном на  2023–2025 роки» (зі змінами)» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2335 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2346 «Про продаж 4/25 часток житлового будинку по вул. Кропивницького, 74» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2334 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2394 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2348 «Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради від 28 вересня 2023 року № 1697  «Про затвердження Порядку виявлення безхазяйного майна та відумерлої спадщини на території Кропивницької міської територіаль...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2349 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2349 «Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2025–2027 роки» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2354 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2376 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2351 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1062  «Про затвердження Програми розвитку міського пасажирського транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021–2024 роки (в новій редакції)»...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2393 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2352 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  «Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2383 за основу і в цілому зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2353 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1427  «Про затвердження Міської програми соціально-правового захисту дітей, профілактики правопорушень у дитячому середовищі та популяризації сі...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2391 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2354 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 939  «Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2022–2024...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2382 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2355 «Про звільнення від сплати державного мита» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2384 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2356 «Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1431 «Про затвердження галузевої Програми сприяння розвитку громадянського суспільства «Діалог» на 2023–2025 роки» (зі змінами)» (д...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2329 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2357 «Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України «Про адміністративні послуги» на 2025–2027 роки» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2351 за основу і в цілому зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2358 «Про затвердження Програми фінансового забезпечення нагородження відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету на 2025–2027 роки» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2379 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2359 «Про внесення доповнення до рішення Кропивницької міської ради від 25 березня 2021 року № 168 «Про обсяги і межі повноважень, які визначаються Кропивницькою міською радою Подільській та Фортечній районним у місті Кропивницькому...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2398 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2363 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2361 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  «Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022–2024 роки»  (зі змінами)» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2381 (доопрацьований)  за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2362 «Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2025–2027 роки» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2401 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2363 «Про організацію харчування учнів та вихованців в закладах освіти на 2025 рік» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2308 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2364 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 26 травня 2023 року № 1622  «Про закріплення майна закладів освіти» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2324 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2365 «Про перейменування закладів освіти» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2347 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2366 «Про перейменування закладів освіти» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2399 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2367 «Про встановлення доплати» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2331 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2368 «Про затвердження Програми здійснення представницьких та інших організаційних заходів, пов’язаних із діяльністю Кропивницької міської ради, на 2025–2027 роки» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2404 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2369 «Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  «Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті Кропивниц...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2348 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2370 «Про надання згоди на безоплатне приймання до комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади квартири № 78 житлового будинку по  вул. Василя Нікітіна, 15, корп. 1 у місті Кропивницькому» (додається).
	Колюка О. С.:
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2400 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2371 «Про припинення шляхом ліквідації КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «КІРОВОГРАДВОДОКАНАЛ» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2406 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2372 «Про внесення змін до видів економічної діяльності комунального підприємства «ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК» Кропивницької міської ради» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2346 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2373 «Про затвердження детального плану» (додається).
	Колюка О. С.: (1)
	Шановні депутати, депутатки! (3)
	Ми розглянули всі загальні питання. Відповідно до Регламенту міської ради оголошується перерва на 20 хвилин.
	Після перерви о 13.24
	Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин. Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та земельних ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності.
	Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, тобто 22.
	Доповідач – Лунгол Р. С., директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної ком...
	Розглядаємо питання порядку денного «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам». Проєкт рішення за реєстраційним № 2147.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2147 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Ставлю на повторне голосування прийняти проєкт рішення № 2147 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2374 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2195 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2375 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2310 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2376 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2321 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2377 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2322 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2378 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2339 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2379 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2340 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2380 «Про передачу у власність земельних ділянок громадянам» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1004 (доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2381 «Про надання Слюсаруку О. М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по пров. Училищному, 4 (гараж № 9)» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2196 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2382 «Про надання КЗ «ЛІЦЕЙ «МАКСИМУМ» КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Великій Перспективній, 39/63» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2330 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2383 «Про надання ОКВП «Дніпро-Кіровоград» дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Ялтинській, 1 шляхом зміни цільового призначення» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2197 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2384 «Про передачу КЗ «ЛІЦЕЙ «МАКСИМУМ» КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» у постійне користування земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 90-а» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2239 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2385 «Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки по вул. Лінія 6-а, буд. 30» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2319 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2386 «Про передачу КНП «ПОЛІКЛІНІЧНЕ ОБ’ЄДНАННЯ» КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ» у постійне користування земельної ділянки по вул. Металургів, 25-а, с-ще Нове» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2320 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2387 «Про передачу КП «Благоустрій» Кропивницької міської ради» у постійне користування земельної  ділянки по вул. Металургів (сквер біля Обеліска Слави поруч з житловим  будинком № 5), с-ще Нове» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2366 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2315 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2389 «Про затвердження ТОВ «ФМ-АЛЬЯНС» технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель на розі вулиць Незалежності та Юрія Коваленка» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2345 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2390 «Про затвердження ТОВ «ФК 2020» та  ТДВ «М’ясокомбінат «Ятрань» технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2165 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2391 «Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по вул. Шатила, 16» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2278 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2392 «Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по вул. Шевченка, 36» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2358 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2393 «Про надання Комунальному закладу «Кіровоградський художньо-меморіальний музей О. О. Осмьоркіна» дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Архітектор...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2359 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2394 «Про надання Комунальному закладу «Музей мистецтв Кіровоградської обласної ради» дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Великій Перспективній, 60»...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2312 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2395 «Про затвердження «Парафії Різдва  св. Івана Хрестителя УГКЦ м. Кропивницького» проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  вул. Дружби, 2-б, с-ще Нове» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2223 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2396 «Про надання Бєліченку О. О. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового призначення по вул. Промисловій, 10/8» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2343 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2397 «Про надання Джемизі І. В. дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по просп. Університетському, 2-...
	Надійшла пропозиція від депутатки Яремчук В. С. розглянути проєкт рішення № 2314 останнім після розгляду всіх земельних питань. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Лунгол Р. С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк оренди земельної ділянки на 5 років.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2313 за основу і в цілому з пропозицією постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2398 «Про затвердження Зайцеву А. М. технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Преображенській, 16-х та передачу її в оренду» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2325 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2399 «Про передачу ТзОВ «Вікторія-Феліз»  в оренду земельної ділянки по просп. Промисловому, 11-б» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2388 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2400 «Про припинення Згривцю Р. Ф. права користування земельною ділянкою по вул. Великій Перспективній, 3/5» (додається).
	Лунгол Р. С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) по суті проєкту рішення.

	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2378 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2401 «Про надання ТОВ «ВЕЙСТ СЕРВІС» згоди на передачу в суборенду земельної ділянки на території міста Кропивницького» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2328 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2402 «Про продаж Комаровій Н. С. земельної ділянки  несільськогосподарського призначення по вул. Лінія 5-а, буд. 28» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2327 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2403 «Про продаж Башмаченкову Ю. А. земельної ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Євгена Тельнова, 4-а» (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2326 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2404 «Про продаж ПП «ДІП-ТРАНС» земельної ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Любомира  Гузара, 70» (додається).
	Колюка О. С.: (2)
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2314 за основу і в цілому з пропозицією постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Прошу голосувати.
	Прийнято рішення № 2405 «Про затвердження Зайцеву А. М. технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Преображенській, 18-а та передачу  її в оренду» (додається).
	Колюка О. С.: (3)
	Шановні колеги, колежанки! Основні питання порядку денного розглянуті. Чи є бажаючі виступити з питання «Різне»?
	Лунгол Р. С., директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста, відповідаючи на запитання депутата Рубана В. В. (фракція Політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ») щодо робіт по благоустрою лісопарку «Сосновий»...
	Колюка О. С.: (4)
	Всі питання, включені до порядку денного на двадцять дев’ятому засіданні дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті.
	Пропоную завершити двадцять дев’яте засідання дев’ятої сесії.
	Дякую усім за роботу.
	У разі надходження субвенції з державного бюджету до кінця року, нам необхідно буде зібратися на чергове пленарне засідання для того, щоб її розподілити.
	Про дату та час проведення засідання вам буде повідомлено заздалегідь.
	Секретар міської ради Олег КОЛЮКА

